
   

Protokoll fört vid B jörnnäs Vägsamfällighets årsmöte  

 

2012-06- 09  Björnnässtrands badplats 

 

1.   Mötets öppnande 

       Mötet öppnades av Göran Larson 

 

2.   Val av ordförande och sekreterare 

       Tomas Hedberg  valdes som ordförande och Mariana Ramberg som sekreterare för mötet. 

 

3.   Val av justerare, tillika rösträknare 

        Jan-Olof Gyllhem och Göran Persson valdes att justera protokollet samt att i 

       förekommande fall fungera som rösträknare.       

                     

4.   Fastställande av röstlängd 

       Röstlängden fastställdes. Den var densamma som vid årsmötet för tomtägarföreningen 

       plus Christian Nilsson och Birgitta Sjöberg.   

      

5.   F rågan om sammanträdet utlysts i behörig ordning. 

 Mötets behöriga utlysande godkändes. 
 

6.   Godkännande av dagordning 

        Dagordning godkändes. 

 

7.   2011 års mötesprotokoll 

 Godkändes. 
 



   

  
8.   Ver ksamhetsberättelsen 

        Godkändes. 

 

9.   K assörens rapport 

 För arbetsåret 2011-2012 
 
 Kassör Jan Gisslén var ej närvarande men Göran Larson redovisade utfallet för 
 räkenskapsåret 2011-2012 samt budgeten för 2012-2013. Irene Jogander föreslog att även 
balansräkningen skulle redovisas . Göran L lovade att detta skulle ske fortsättningsvis. 

 
 

10.  Fastställande av budget, årsavgift och arvoden. 

        Budgeten fastställdes, vilket innebär oförändrad årsavgift.  

  
11.   Revisionsberättelse jämte frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 

         Birgitta Sjöberg läste upp revisionsberättelsen och styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

 

12.   Inkomna ärenden och motioner 

         1. Förslag f rån Valberedningen angående en gemensam styrelse för Tomtägareföreningen 

         och B jörnnäs vägsamfällighet.            

         Mötet var positiv till förslaget, men uppdrog åt styrelsen att närmare utreda bl a de 

         stadgemässiga och övriga konsekvenser av förslaget.     

 

        2. Vägbeläggningen inom tomtområdet. 

        Frågan debatterades och efter en omröstning ställde sig årsmötet i princip positiv till idén  

        om att belägga vägen med sk YIG. Innan slutlig ställning skulle kunna tas krävdes dock 

        en mer detaljerad ekonomisk redovisning. Styrelsen fick i uppdrag att göra en sådan. 

 

 



   

13.   Val av styrelse, revisor och valberedning 

        Till styrelse och revision valdes: 

         Ordförande                Göran Larson                              1 år          omval 

         Sekreterare                Mariana Ramberg                       1 år          omval 

         Kassör                       Jan Gisslén                                  1 år          omval 

         Vägfogde                  Jörgen Wihlborg                          1 år           nyval 

         Ledamot/Vägfogde    J-O Ramberg 

         Ledamot                    Mats Öhman                               1 år            nyval 

         Styrelsesuppleant 1   Christian Nilsson                        1 år           omval 

         Styrelsesuppleant 2   Allan Scharf                                1 år            nyval  

          Revisor 1                      Birgitta Sjöberg                               1 år             omval 

          Revisor 2                      Lennart Andersson                          1 år             omval 

          Revisorsuppleant          Anders Larsson                               1 år             omval 

          Valberedning                Jan-Olof Gyllhem, Göran Persson 

 

I anslutning till detta val framförde Wes Denbaum att det någon gång under de sistlidna 6 
åren uppstått ett fel som fått den konsekvensen att han borde ha kvarstått som 
styrelsesuppleant även under räkenskapsåret 2012-13. Eftersom det av föregående justerade 
årmötesprotokoll framgick att Wes D:s mandat utgick i och med utgången av förra 
räkenskapsåret kunde någon hänsyn till hans invändningar inte tas. 

  

14.   Beslut om sättet för kungörande av verkställd protokoll justering 

        Verkställd protokolljustering sätts upp på anslagstavlan. 

 

 

15.   Övriga frågor 

       Susanne Bruchfeld och Allan Scharf menar att valberedningen inte följt gängse stadgar  

        och årsmötet skickar frågan vidare till styrelsen för utredning av detta. 



   

 

16.   Mötets avslutande 

         Tomas Hedberg tackar för mötet och önskar alla trevlig sommar! 

 

        

      

        ……………………………………………               …………………………………………… 

        Tomas Hedberg                                                        Mariana Ramberg 

    

 

 

 

   

       ……………………………………………..      …………………………………………… 

       Göran Persson                                            Jan-Olof Gyllhem 

  


